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             Στο Προεδρείο έχει κατατεθεί με αφορμή τη μήνυση που έχει ασκηθεί ΣΕ 
Δημοτικούς Συμβούλους του Δήμου Ιλίου και το οποίο έχει ως ακολούθως:

ΨΗΦΙΣΜΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πετρούπολης, με αφορμή τη μήνυση που έχει ασκηθεί από
τον ιδιοκτήτη ακινήτου στο Ίλιον και η οποία εκδικάζεται στις 03.11.2017, στηρίζει
τους Δημοτικούς Συμβούλους Ιλίου,   Ξενάκη Νικόλαο και Κουτσιανά  Πάνο που
μοίραζαν  μαζί  με  άλλους  πολίτες  και  δημοτικούς  συμβούλους  ανακοίνωση
ενημέρωσης  για  την  εξέλιξη  των  διώξεων  που  έχουν  ασκήσει  η  Vodafone  και  ο
ιδιοκτήτης στους Δημοτικούς συμβούλους Ιλίου, Γιώργο Θεοδωρακόπουλο, Γιώργο
Σταματόπουλου και Πάνο Κουτσιανά.
Οι  δύο  Δημοτικού  Σύμβουλοι  Ιλίου  μηνύονται  για  Εξύβριση  δια  του  Τύπου,
Εξύβριση δια του Λόγου και για απειλή, επειδή με περιοδεία μοίραζαν ανακοινώσεις
και μίλαγαν με κατοίκους της γειτονιάς, σύμφωνα και με την αυτοψία της Ελληνικής
Αστυνομίας.
Το  Δημοτικό  Συμβούλιο  Πετρούπολης,  σύμφωνα  με  το  πνεύμα  ομόφωνων
παλαιοτέρων αποφάσεων του για το θέμα των κεραιών κινητής τηλεφωνίας, εκφράζει
την συμπαράσταση του και στέκεται απέναντι σε κάθε μορφή εκφοβισμού, φίμωσης
και ποινικοποίησης της πολιτικής παρουσίας και άποψης.
Τέτοιου  είδους  ενέργειες,  που  περιορίζουν  την  ελευθερία  του  λόγου  και  τη
Δημοκρατία  ,  βρίσκουν  απέναντι  τους  σύσσωμο  το  Δημοτικό  Συμβούλιο
Πετρούπολης .
Το  παρόν  ψήφισμα  θα  κοινοποιηθεί:

• Στον τύπο
• Στο διαδίκτυο

   
Το Σώμα αφού άκουσε το κατατεθέν από το Προεδρείο ψήφισμα και μετά από 

διαλογική συζήτηση

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

   Ψηφίζει  το  κατατεθέν  ψήφισμα  όπως  αυτό  αναφέρεται  στην  εισήγηση  της
παρούσας.

Η απόφαση αυτή πήρε αυξ. αριθμό   215/2017 

                                                            ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
                                                                     Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
                                                        ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

                                                            ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΦΙΛΙΠΠΟΥ 
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